
   

Insamling av invasiva växter den 15 juni 2024 

Vi var ett tiotal personer från vår förening som var ute och samlade invasiva växter runt och i 

vårt koloniområde. 

Träffen anordnades av Naturskyddsföreningen och representanter från Kommunen och 

Länsstyrelsen var med, totalt ett tjugotal personer. 

Kommunen är positiv till att invasiva växter tas bort från deras mark, det behövs inget särskilt 

tillstånd för att ta bort enstaka växter. Men om det ska göras större insatser är det bra att 

informera kommunen innan. 

  
Gonomgång inför samlandet           Kanadensiskt Gullris 

 

Naturskyddsföreningen hade fokus på att ta bort Jätte Balsaminen som växer utefter bäcken 

vid vägen utefter kolonin mot sjukhuset. 

Vi från Prästakullen hade fokus på vårt närområde och tittade då främst efter det 

Kanadensiska Gullriset som har spritt sig runt vårt område. 

De två grupperna från Prästakullen samlade in fyra säckar med invasiva växter, en grupp 

tittade på den nedre delen av området och den andra gick upp mot tarmen. 

Grupperna samlade ihop växter utanför lotterna och noterade vilka lotter som hade Gullris, så 

att ägarna kan informeras muntligen. 

Kanadensiskt Gullris växte främst runt ladugården vid infarten. Dessutom finns mycket 

Gullris utefter vägen upp mot hundklubben, det tog vi inte bort idag men det bör göras i 

sommar. Sedan finns det många lotter med enstaka stånd av gullris där kan man tipsa ägarna 

om problemen med växten när man ser ägarna till lotterna. 

 

När det gäller borttagning av Kanadensiskt Gullris skall växten dras upp med roten, hela 

växten läggs i plastsäck och lämnas till återvinningscentralen som har en speciell röd 

container för invasiva växter. Gullriset sprider sig med frön, om växten inte gått i blom kan 

man kompostera växten om man tar bort roten. Roten läggs i plastsäck och lämnas som 

invasiv växt.   

 

Miljögruppen 


